

50/50 Enrollment Promotion

當月完成 100PV LRP 訂單
健康倡導者
Wellness Advocate



單筆首購滿 125PV

新朋友
New Member

賞 Get 50 點 pts

分享「友」禮

現凡於活動期間，健康倡導者邀請新朋友加入 dōTERRA 成為健康倡導者或自用會員，您與新朋友將各可獲得 50 點產品點數，免費兌換心愛產品*！

During the promotional period, Wellness Advocate enrolls a new friend as Wellness Advocate or Wholesale Customer, both you and your friend will receive 50 Product Points*!

50 點可以兌換什麼？ What can you get with 50 points?

淨化好幫手 Purify 50PV



茶樹精油
Tea Tree (Melaleuca)
26PV

杜松漿果精油
Juniper Berry
24PV

助您鬆一鬆 Relax 50PV



檸檬尤加利精油
Lemon Eucalyptus
15PV

杜芳香調理複方精油
AromaTouch®
35PV

出門必備 On-the-go 50PV



呵護系列 - 樂釋複方精油
Adaptiv™ Touch Blend
25PV

呵護系列 - 樂活複方精油
DigestZen® Touch Blend
25PV

舒緩孖寶 Relief 50PV



安定情緒複方精油
Balance®
26PV

舒眠恬靜複合膠囊(植物軟膠囊)
Serenity® Restful Complex Softgels
(Vegetarian Softgels)
24PV

潔淨寶寶 Cleaning Must-Have 50PV



保衛複方潔手露 清新沐浴乳
On Guard® Foaming Hand Wash 23PV Refreshing Body Wash 16PV

保衛複方淨白牙膏
On Guard® Natural Whitening Toothpaste 11PV

*活動詳情及注意事項：

1. 介紹人為市場任何健康倡導者，而新人須為香港市場之健康倡導者或自用會員。
2. 新人須於入會當月完成單筆首購OTG香港訂單滿125PV或以上，即可獲得50點產品點數。
3. 介紹人須於新人入會當月於香港市場完成至少100PV LRP忠誠顧客獎勵計劃的OTG香港訂單，即可同時獲得50點產品點數。
4. 若新人會之健康倡導者於入會當月介紹其他新人入會，只須於次月完成至少100PV LRP忠誠顧客獎勵計劃的OTG香港訂單，即可以介紹人身份獲得50點產品點數。
5. 產品點數將於完成有關條件後次月中旬發放。
6. 此活動只接受首次加入的健康倡導者或自用會員，重新啟動及轉讓帳戶承接者均不能享用此優惠。
7. 凡於活動期間加入的新會員於活動結束後1個月內，不建議申請更改介紹人，以免影響獎勵點數計算及發放。
8. 如有任何爭議，dōTERRA保留最終決定權。

*Promotion Details:

1. Enroller must be a Wellness Advocate from any markets, and enrollee must be enrolled in HK Market as a Wellness Advocate or Wholesale Customer.
2. Enrollee must complete a single enrollment OTG order with 125PV or above.
3. Enroller has to complete a LRP OTG order of 100PV above in HK Market.
4. If a new enrollee enrolls someone else during their own enrollment month, they will be pulled out and awarded their 50 enroller points after their second month, if they have 100PV LRP OTG Order in their second month.
5. Points will be added in the middle of next month for qualifiers.
6. Reactivations or Transfer of Membership do not count towards this promotion.
7. In order to insure the correct enroller gets the points, we recommend waiting 1 month after the promotion ends before making any enroller changes.
8. dōTERRA Hong Kong reserves the right to interpret and change the content of the event.